

Referat af bestyrelsesmøde, d. 04.03.15 kl. 18.00

Til stede: Steen, Ken, Vivi, Carsten, Karina og Stefan

- Møde med Stefan Rask Knudsen
 - pjecen ny i afdelingsbestyrelsen
 - 1 års gennemgangen i afdelingen
 - der bliver lavet kontrol af det arbejde, håndværkerne har lavet i 1 års gennemgangen. Vi skal evt. have lavet en evaluering fra beboerne, om forløbet.
 - økonomi i afdelingen
 - Stefan har oplyst om regnskabet indtil nu.
 - legepladserne, juletræ/belysning i juletiden.
 - Legepladserne er på plads. Fin løsning i forhold til tidspresset. Der skal laves julepynt til de andre blokke, der kan fx leveres et juletræ hvert år. Dette skal aftales i løbet af efteråret, så Odinsgade 12, 14 og 16 også tilgodeses.
 - samarbejdet med ejendomsfunktionærerne, samt kommunikation bestyrelsen og driften imellem.
 - Leif er stoppet, og Jan Thøgersen overgår i den nærmeste fremtid til helhedsplanen i Afdeling 4.
 - Bestyrelsesmedlemmerne får fremadrettet hver deres mailadresse fra Vivabolig, som kan bruges til mailkorrespondance.
 - facebookgruppen i afdelingen
 - Denne kører godt, med en god tone. Vi vil gerne have endnu flere medlemmer.
 - markvandringen 2015
 - intet til dette punkt
 - afdelingsmødet 2015
 - intet nyt til dette punkt.
 - hvilke bestyrelsesmøder i ønsker jeg deltager i.
 - Stefan indkaldes efter behov.
 - evt.
 - Skraldespandene med poser ved bord/bænkesættene bliver brugt til køkkenaffald. Per holder løbende øje med dem, og hvis de bliver fyldt, bliver de fremover fjernet i vinterhalvåret.
- Godkendelse af referat fra sidste møde.
 - Referatet er godkendt.
- Ken og Karina beretter om kurset om beboermødet.
 - Frister, regler og procedurer – hvad skal ændres?
- Ændring af husorden.

- Læs husorden igennem inden mødet, og noter forslag til ændringer.
 - Gennemgået forslag til ændringer, Ken og Karina færdiggør det, og sender det til bestyrelsen for godkendelse inden udsendelse til beboerne.
- Udarbejdelse af forslag til beboermødet. Hvem klarer hvad?
 - Skift af døre.
 - Stofa Fiber.
 - Gasgrill, bur til gasflasker.
 - Grillpladser og grillsokler.
- Valg af dirigent til beboermødet.
 - Bestyrelsen foreslår Christian som dirigent og Tina Holm som referent (fra afd. 4)
- Benarbejde for at skaffe nye bestyrelsesmedlemmer.
 - Dato for infomøder om bestyrelsesarbejdet.
 - Møde den onsdag d. 18.03.15, tirsdag d. 07.04.15 og torsdag d. 16.04.15.
- Behandling af forslag fra beboer vedr. støj i Bygholmens vaskeri.
 - Behandles på næste møde.
- Ændring af selskabslokale.
 - Behandles på næste møde.
- Evt.
 - Planlægning af sommerfest, så der ikke kun er fokus på julefrokoster.
 - Vi vil gerne lave et aktivitetsudvalg. Vi starter med opslag på facebook, og tager efter beboermødet det videre til opgange osv.
 -